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Trauma in the mothers of child abduction victims

Le traumatisme chez les meres d’enfants victimes d’enlevement
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Abstract :

The changes that societies have undergone from psychological, social, economic and technological
events have led to changes in quantity and type towards crime, and the crime of child abduction is
one of the most heinous and most dangerous social phenomena at the present time.

Algeria is witnessing today this criminal phenomenon that targets children. The mother receives
this situation as a strong traumatic event, which resonates with her psyche, and appears through
traumatic symptoms and sometimes a pathological breath.

Within this context, the research paper aims to determine the trauma experienced by the mothers
of child victims of kidnapping. To achieve this, we used the appropriate clinical approach to the
case study, relying on the content analysis technique.

Key words: Child abduction; psychological trauma

Résumé :
Les changements que les sociétés ont subis a la suite d'événements psychologiques, sociaux,
¢conomiques et technologiques ont entrainé des changements quantitatifs et de type vers le crime,

et le crime d'enlévement d'enfants est 1'un des phénomeénes sociaux les plus odieux et les plus
dangereux a 1'heure actuelle.
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L'Algérie est aujourd'hui témoin de ce phénomene criminel qui cible les enfants. La meére regoit
cette situation comme un événement traumatique fort, qui résonne avec son psychisme, et se
manifeste a travers des symptomes traumatiques et parfois une respiration pathologique.

Dans ce contexte, le mémoire de recherche vise a déterminer le traumatisme vécu par les meres
d'enfants victimes d'enlévement. Pour y parvenir, nous avons utilisé I'approche clinique
appropriée a 1'étude de cas, en nous appuyant sur la technique d'analyse de contenu.

Mots clés : Enlévement d'enfant ; Traumatisme psychologique.
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